

Full Terms and Conditions

These Terms and Conditions prevail in the event of any conflict or inconsistency with any other communications, including advertising or campaign materials for Alinma Bank rewards campaign (the "Campaign"). Participants of the Campaign will be deemed to have accepted and be bound by these Terms and Conditions. Please retain a copy for your information.

Promoter: Alinma Bank, hereinafter referred to as "The Promoter" or "Alinma"

Organiser: TLC MARKETING WORLDWIDE MIDDLE EAST DMCC, hereinafter referred to as "The Organiser" or "TLC"

Campaign Gift: Reward Vouchers, depending on the reward partners selected and availability

Participants have one month to claim the Reward from the date of receiving voucher.

تسري هذه الشروط والأحكام في حال وجود أي تعارض مع أي مراسلات أخرى، بما في ذلك المواد الإعلانية أو الترويجية الخاصة بحملة مكافآت مصرف الإنماء (ويشار إليها بـ «الحملة»). ويُعدّ المشاركون في الحملة موافقين على هذه الشروط والأحكام وملتزمين بها. يُرجى الاحتفاظ بنسخة للرجوع إليها.

الجهة المروّجة: مصرف الإنماء، ويُشار إليه فيما بعد بـ "الجهة المروّجة" أو "الإنماء".

المنظم: شركة TLC MARKETING WORLDWIDE MIDDLE EAST DMCC، ويُشار إليها فيما بعد بـ "المنظم" أو "TLC"

هدية الحملة: قسيمة مكافأة، وذلك حسب شركاء المكافآت المختارين وحسب التوفر.

يُمنح المشاركون مدة شهر واحد للمطالبة بالمكافأة من تاريخ استلام القسيمة.

Rewards

المكافآت

- Each qualified customer will receive one (1) Campaign Gift for every valid and complete transaction submitted successfully done through the bank.
- The Campaign Gift is non-refundable, non-transferrable and non-exchangeable.
- The Campaign Gift cannot be exchanged for cash or reward credit or any other gift of any kind.
- In case of doubt of any fraudulent activity, the Promoter and the Organiser reserve its right to themselves or through third party to deny any claim that is deemed to have been met with fraudulent activity and/or not abiding by the rules set out in the Terms and Conditions.
- All reward partners terms and conditions, as provided to the Participant at the time of redeeming the reward, shall also apply. The Participant, in redeeming and utilizing the reward, agrees to such terms and conditions.

- يحصل كل عميل على هدية حملة واحدة عن كل تحويل صالح ومكتمل يتم تقديمه بنجاح.
- هدية الحملة غير قابلة للاسترداد أو التحويل أو الاستبدال.
- لا يمكن استبدال هدية الحملة نقدًا أو برصيد مكافآت أو بأي هدية أخرى من أي نوع.
- في حال وجود أي شك بشأن نشاط احتيالي، تحتفظ الجهة المروّجة والمنظم بالحق، لأنفسهما أو من خلال طرف ثالث، في رفض أي مطالبة يُشتبه بأنها تمت عبر نشاط احتيالي و/أو لا تلتزم بالقواعد المنصوص عليها في هذه الشروط والأحكام.
- تسري أيضًا جميع الشروط والأحكام الخاصة بشركاء المكافآت، كما يتم تزويد المشارك بها عند استرداد المكافأة. وباسترداد المشارك للمكافأة واستخدامها، فإنه يوافق على تلك الشروط والأحكام.

How to Redeem

كيفية الاسترداد

Jarir Bookstore

مكتبة جرير

Offer: SAR 30 voucher from Jarir.

قسمة بقيمة 30 ريال سعودي من جرير.

How to Redeem:

- In-Store: Please present the voucher code to the cashier upon payment at any branch.
- Online: Visit the website www.jarir.com, then enter the code in the "Voucher/Discount Code" field during checkout.

Voucher Terms & Conditions:

- This voucher is valid for one purchase transaction only.
- This offer cannot be redeemed for cash or extended past its expiry date.
- In case of returning a product purchased using this offer, the offer value cannot be refunded in cash; the customer may exchange it for another product available at Jarir Bookstore with the same value.

طريقة الاسترداد:

- داخل الفروع: يرجى تقديم رمز القسيمة لموظف الكاشير عند الدفع داخل الفروع.
- عبر الإنترنت: قم بزيارة الموقع الإلكتروني www.jarir.com ثم أدخل الرمز في خانة "قسمة / رمز خصم" أثناء الدفع.

الشروط والأحكام الخاصة بالقسيمة:

- هذه القسيمة صالحة لعملية شراء واحدة فقط.
- لا يمكن استبدال هذا العرض نقدًا أو تمديده عند انتهاء صلاحيته.
- في حال إرجاع المنتج الذي تم شراؤه باستخدام هذا العرض، لا يمكن استرداد قيمة العرض نقدًا، ويمكن للعميل استبدال المنتج بمنتج آخر متوفر لدى مكتبة جرير بالقيمة نفسها.

Joyalukkas

جويالوكاس

Offer: SAR 100 voucher from Joyalukkas with a minimum purchase value of SAR 1,000.

قسمة بقيمة 100 ريال سعودي من جويالوكاس بحد أدنى لقيمة الشراء 1,000 ريال سعودي

How to Redeem:

- Please present the voucher code to the cashier before completing the payment process.

Voucher Terms & Conditions:

- The offer is valid on both gold and diamond jewelry, with a minimum purchase value of SAR 1,000.
- The offer is valid only for transactions made using Alinma Bank cards.
- The offer does not apply to 24-karat gold products, gold coins, gold bars, gift cards, or any similar products.
- This voucher is valid for one purchase transaction only.
- The offer is valid for 30 days from the date of receipt.
- This offer cannot be combined with any other products or promotional offers.
- Cash redemption for this offer is not permitted.
- The offer is valid only at Joyalukkas showrooms in the Kingdom of Saudi Arabia.
- Joyalukkas general terms and conditions apply.

طريقة الاسترداد:

يرجى تقديم رمز القسيمة لموظف الكاشير قبل إتمام عملية الدفع.

الشروط والأحكام الخاصة بالقسيمة:

- العرض ساري على كل من المجوهرات الذهبية والألماس، بحد أدنى لقيمة الشراء 1,000 ريال سعودي.
- العرض صالح فقط للمعاملات التي تتم باستخدام بطاقات مصرف الإنماء.
- لا ينطبق العرض على منتجات ذهب عيار 24 قيراط، أو العملات الذهبية، أو السبائك الذهبية، أو بطاقات الهدايا أو أي منتجات مماثلة.
- هذه القسيمة صالحة لعملية شراء واحدة فقط.
- العرض ساري لمدة 30 يومًا من تاريخ الاستلام.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي منتجات أو عروض ترويجية أخرى.
- لا يُسمح باستبدال هذا العرض نقدًا.
- العرض ساري فقط في معارض جويالوكاس في المملكة العربية السعودية.
- تطبق الشروط والأحكام العامة لجويالوكاس.

Panda Supermarket

بنده سوبر ماركت

Offer: SAR 30 voucher from Panda.

قسمة بقيمة 30 ريال سعودي من بنده

How to Redeem:

- Please present the voucher code to the cashier before completing the payment process.

طريقة الاسترداد:

يرجى تقديم رمز القسمة لموظف الكاشير قبل إتمام عملية الدفع.

Voucher Terms & Conditions:

- Only one voucher is allowed per purchase transaction.
- Vouchers are valid for one-time use only.
- The voucher value must be used in full and cannot be split.
- Vouchers cannot be used to purchase e-vouchers, Sanaty cards, donations, or wholesale purchases.
- The voucher value cannot be redeemed for cash.
- Item returns are not allowed after the voucher has been redeemed.

الشروط والأحكام الخاصة بالقسمة:

- يُسمح باستخدام قسمة واحدة فقط لكل عملية شراء.
- القسائم صالحة للاستخدام مرة واحدة فقط.
- يجب استخدام قيمة القسمة بالكامل ولا يمكن تقسيمها.
- لا يمكن استخدام القسائم لشراء القسائم الإلكترونية، أو بطاقات سلتى، أو التبرعات، أو المبيعات بالجملة.
- لا يمكن استبدال قيمة القسمة نقدًا.
- لا يُسمح بإرجاع المشتريات بعد استرداد القسمة.

Tim Hortons

تيم هورتنز

Offer: One free Americano coffee from Tim Hortons.

قهوة أمريكانو واحدة مجانًا من تيم هورتنز

How to Redeem:

Please present the voucher code to the cashier at any Tim Hortons branch in the Kingdom of Saudi Arabia to get one free Americano coffee.

طريقة الاسترداد:

يرجى تقديم رمز القسمة لموظف الكاشير في أي فرع من فروع تيم هورتنز في المملكة العربية السعودية للحصول على قهوة أمريكانو واحدة مجانًا.

Voucher Terms & Conditions:

- The voucher is valid for 30 days from the date of issuance.
- This voucher cannot be combined with any other promotional offer, discount, voucher, loyalty points, in-store offers, or other purchasing programs.
- The voucher does not apply to promotional products.
- The voucher must be redeemed in full; partial redemption is not permitted.
- The voucher cannot be exchanged for cash or any cash component later.
- The voucher must be used against a single invoice only.
- Tim Hortons reserves the right to make the final decision in the event of any dispute or conflict.
- Product returns are not allowed after the voucher has been redeemed.

الشروط والأحكام الخاصة بالقسمة:

- القسمة صالحة لمدة 30 يومًا من تاريخ الإصدار.
- لا يمكن الجمع بين هذه القسمة وأي عرض ترويجي أو خصم أو قسمة أو نقاط ولاء أو عروض داخل المتجر أو برامج شراء أخرى.
- لا تسري القسمة على المنتجات الترويجية.
- يجب استرداد القسمة بالكامل، ولا يُسمح بالاسترداد الجزئي.
- لا يمكن استبدال القسمة نقدًا أو بأي جزء نقدي لاحقًا.
- يجب استخدام القسمة مقابل فاتورة واحدة فقط.
- تحتفظ تيم هورتنز بحق اتخاذ القرار النهائي في حال حدوث أي خلاف أو تعارض.
- لا يُسمح بإرجاع المنتج بعد استرداد القسمة.

Papa Johns

Offer: SAR 30 voucher from Papa Johns.

بابا جونز

قسمة بقيمة 30 ريال سعودي من بابا جونز

How to Redeem:

- Please present the voucher code to the cashier before completing the payment process.

طريقة الاسترداد:

يرجى تقديم رمز القسيمة لموظف الكاشير قبل إتمام عملية الدفع.

Voucher Terms & Conditions:

- The offer cannot be redeemed for cash or used in conjunction with any other offers.
- The offer is available exclusively for dine-in or takeaway orders only, and is not available via the mobile app.

الشروط والأحكام الخاصة بالقسيمة:

- لا يمكن استبدال العرض نقدًا أو استخدامه مع أي عروض أخرى.
- العرض متاح حصريًا لطلبات الجلوس داخل المطعم أو الطلبات الخارجية (Takeaway) فقط، ولا يتوفر عبر التطبيق.

Jan Burger

Offer: Free SAR 30 voucher from Jan Burger.

جان برجر

قسمة مجانية بقيمة 30 ريال سعودي من جان برجر

How to Redeem:

- The voucher must be redeemed via the app or the website janburger.com.
- Add products to the shopping cart, then proceed to the checkout page and enter the SAR 30 voucher code in the "Promo Code" field.
- The voucher value (SAR 30) will be deducted from the total order before completing the payment process.

طريقة الاسترداد:

- يجب استبدال القسيمة عبر التطبيق أو الموقع الإلكتروني janburger.com
- أضف المنتجات إلى سلة التسوق، ثم انتقل إلى صفحة الدفع وأدخل رمز القسيمة بقيمة 30 ريال سعودي في خانة "رمز الخصم" (Promo Code)
- سيتم خصم قيمة القسيمة (30 ريال) من إجمالي الطلب قبل إتمام عملية الدفع.

Voucher Terms & Conditions:

- The SAR 30 voucher code is valid for one-time use only.
- The voucher cannot be redeemed for cash, transferred, or combined with any other offers or discounts.
- Valid for 30 days from the date of issuance unless stated otherwise.
- Jan Burger reserves the right to modify, cancel, or reject any voucher in case of misuse or fraud

الشروط والأحكام الخاصة بالقسيمة:

- رمز القسيمة بقيمة 30 ريال سعودي صالح للاستخدام لمرة واحدة فقط.
- لا يمكن استبدال القسيمة نقدًا أو تحويلها أو دمجها مع أي عروض أو خصومات أخرى.
- صالحة لمدة 30 يومًا من تاريخ الإصدار ما لم ينص على غير ذلك.
- تحتفظ جان برجر بحق تعديل أو إلغاء أو رفض أي قسيمة في حال إساءة الاستخدام أو الاحتيال

You Got A Gift

Offer: SAR 30 voucher from You Got a Gift.

How to Redeem:

- Download the YOUGotaGift app and register your account.
- Tap on "Wallet" and add the 19-digit digital voucher code.
- Tap on "Spend this eGift Card" to select the store or brand you wish to purchase from.
- Select the desired brand and specify the amount to be used at the store.
- Redeem the e-voucher according to the redemption method of the selected brand.

Voucher Terms & Conditions:

- Each voucher code can be used for one transaction only.
- This offer cannot be combined with any other voucher or discount code.
- The e-voucher code is for one-time use only and will not be valid after the offer period ends.
- The eligible customer must register to use the offer; guest users cannot benefit from it.
- The voucher code cannot be transferred, resent, or redeemed for cash, whether in whole or in part.
- The voucher is limited to the stated value, and any amount exceeding the voucher value shall be borne by the customer.
- YOUGotaGift terms and conditions apply.

You Got A Gift

قسمة بقيمة 30 ريال سعودي من You Got a Gift

طريقة الاسترداد:

- قم بتنزيل تطبيق YOUGotaGift وتسجيل حسابك.
- اضغط على المحفظة (Wallet) وقم بإضافة رمز القسمة الرقمية المكون من 19 رقمًا.
- اضغط على "استخدم هذه القسمة الإلكترونية (Spend this eGift Card)" لاختيار المتجر أو العلامة التجارية التي ترغب في الشراء منها.
- اختر العلامة التجارية المطلوبة وحدد المبلغ المراد استخدامه في المتجر.
- قم باسترداد القسمة الإلكترونية وفقًا لطريقة الاسترداد بالعلامة التجارية المختارة.

الشروط والأحكام الخاصة بالقسمة:

- يمكن استخدام كل رمز قسمة لمعاملة واحدة فقط.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي قسمة أو كود خصم آخر.
- رمز القسمة الإلكترونية هو رمز لمرة واحدة فقط ولن يكون صالحًا بعد انتهاء مدة العرض.
- يجب على العميل المؤهل التسجيل لاستخدام العرض، حيث لا يمكن للمستخدم الضيف الاستفادة منه.
- لا يمكن تحويل رمز القسمة أو إعادة إرساله أو استرداده نقدًا، كليًا أو جزئيًا.
- القسمة محدودة بالقيمة المذكورة، وأي مبلغ يتجاوز قيمة القسمة يتحملها العميل.
- تطبق الشروط وأحكام YOUGotaGift

Krispy Kreme

Offer: 2 free Joy Boxes from Krispy Kreme.

How to Redeem:

- Please present the voucher code to the cashier at any Krispy Kreme branch in the Kingdom of Saudi Arabia.

Voucher Terms & Conditions:

- The voucher is valid until August 31, 2026.
- The voucher is valid for one-time use only.
- The offer is limited to one transaction per customer during the entire offer period.
- This offer cannot be combined with any other voucher, discount code, or in-store promotions.
- The promo/discount code: Non-transferable, cannot be resent, and cannot be redeemed for cash (whether in whole or in part).
- The code cannot be used in conjunction with any other offer or promotion outside the specified offer duration.
- Krispy Kreme general terms and conditions apply.

كربسبي كريم

2 جوي بوكس مجاناً من كربسبي كريم

طريقة الاسترداد:

- يرجى تقديم رمز القسمة لموظف الكاشير في أي فرع من فروع كربسبي كريم في المملكة العربية السعودية

الشروط والأحكام الخاصة بالقسمة:

- القسمة صالحة حتى 31 أغسطس 2026.
- القسمة صالحة للاستخدام مرة واحدة فقط.
- العرض محدود بمعاملة واحدة فقط لكل عميل خلال كامل فترة العرض.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي قسمة، أو رمز خصم آخر، أو عروض ترويجية داخل المتجر.
- رمز الخصم أو العرض الترويجي: غير قابل للتحويل، غير قابل لإعادة الإرسال، وغير قابل للاستبدال نقدًا (سواء كليًا أو جزئيًا).
- لا يمكن استخدام الرمز بالتزامن مع أي عرض أو ترويج آخر خارج فترة العرض المحددة.
- تطبق الشروط والأحكام العامة لشركة كربسبي كريم.